
 

 

LEJERBO AFD: 008 - BISTRUPLUND 
 
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE DEN 02. SEPTEMBER 2020  
 
DELTAGERE: 
 
JETTE LINDBERG – JL 
YVONNE DETLEVSEN – YD 
NIELS KRISTIAN HANSEN – NKH 
CONNY BIRKHOLM – CG 
 
AFBUD FRA TRUELS TRUELSEN 
 
 
 
REFERAT: 
 
 

1. VALG AF DIRIGENT  
 

NKH BLEV VALGT SOM DIRIGENT 
 
 

2.  
GODKENDELSE AF REFERAT  
 
DER VAR INTET REFERAT FRA SIDSTE MØDE SOM 
UDELUKKENDE DREJEDE SIG OM PLANLÆGNING AF JOHN 
HANSENS AFSKEDSRECEPTION 
 

 
3. NYT OG INTRODUKTON AF OG VED LOKALINSPEKTØR 

TRUELS TRUELSEN 
 

PUNKTET UDGÅR, DA TRUELS VAR SYG 
 
 

4. NYT FRA ADMINISTRATIONEN VED CONNY BIRKHOLM 
HERUNDER REFLEKSION PÅ JOHNS HANSENS AFSKED 

 



 

 

CB MEDDELTE, AT DER VAR IKKE NOGET NYT VEDR. 
HELHEDSPLANEN – DER HAR VÆRET 3 HENVENDELSER TIL 
ADMINISTRATIONEN FORANLEDIGET AF DEN OPFØLGENDE 
SKRIVELSE FRA LARS SCHMIDT. 
 
DER ER PLANLAGT MØDE I NÆSTE UGE MED 
ADMINISTRATIONEN, PROJEKTLEDERNE OG 
ARKITEKTERNE. 
 
DER VIL HURTIGST MULIGT BLIVE INDKALDT TIL 
INFORMATIONSMØDE MED BEBOERNE – VI SKAL BLOT 
HAVE ARKITEKTERNE SAMT PROJEKTLEDERNE TIL AT 
LAVE MATERIALET TIL BRUG FOR MØDET. 
 
VI KAN AFHOLDE MØDE HVOR DET ER MULIGT AT SIDDE 
250 PERSONER MED BEHØRIG AFSTAND GRUNDET COVID 
19 
 
DER ER STADIG EN LILLE GRUPPE, SOM SKABER URO 

 
5. NYT FRA ANDRE BESTYRELSESMEDLEMMER 

 
DER ER MEDLEMMER AF BESTYRELSEN, SOM SYNES DET 
ER SVÆRT AT BEDE BEBOERNE OM AT SKRIVE TIL 
ADMINISTRATIONEN MED SPØRGSMÅL – DET ER DOG 
STADIG DET RIGTIGE AT GØRE. 
 
VI HAVDE EN DIALOG OM, HVORVIDT VI SKAL BEDE 
ADMINISTRATIONEN OM AT SENDE YDERLIGERE 
INFORMATION UD INDEN ET BEBOERMØDE HVOR 
HELHEDSPLANEN SKAL BEHANDLES 
 
CB SENDER ANMODNINGEN VIDERE TIL 
ADMINISTRATIONEN 
 
JOHN HANSEN HAVDE EN GOD RECEPTION OG VAR GLAD 
FOR AT SE SÅ MANGE. 
 
LEJLIGHEDEN I NR. 13 ER FRIGIVET TIL RYDNING OG 
RENGØRING. 



 

 

 
 

6. FREMTIDIGE OPGAVER 
 

DET VIGTIGSTE ER MØDET OM HELHEDSPLANEN, SOM VI 
FORHÅBENTLIG SNART KAN AFHOLDE. 
 
YOUSEE HAR OPSAGT DERES AFTALE MED BISTRUPLUND, 
SÅ VI SKAL PÅ SAMME MØDE TAGE STILLING TIL, OM VI 
SKAL FORTSÆTTE AFTALEN MED EN HØJERE PRIS PÅ 
GRUNDPAKKEN OG ELLERS SOM DEN ENKELTE BEBOER 
HAR AFTALE MED – ELLER OPSIGE, SÅ HVER BEBOER 
SKAL FINDE ANDRE LØSNINGER. 
 
 

7. EVENTUELT 
 

EN DIALOG HEN OVER BORDET 
 
VI SKAL HOLDE MØDE MED TRUELS, SÅ SNART DET ER 
MULIGT- 

 
 

8. NÆSTE MØDE 
 

DEN 6. OKTOBER 2020 I FESTLOKALET 
 
REFERENT CONNY BIRKHOLM 

  


